
Årsmötesprotokoll Handbollssektionen, IFK Mariefred  2024-03-11 
 

• Närvarande: Patric Johansson, Emma Fastlund, Jesper Grip, Jakop Wiberg, Stefan 
Öhlund, Elin Roglar, Sofia Olley, Erica Orrvik, Fredrik Spaander, Jesper Johansson, 
Victoria Henriksson. 
 

1. Mötet öppnades av styrelsens ordförande.  
a. Årsmötet har utlysts och sammankallats på ett korrekt sätt vilket givit alla 

handbollens medlemmar och föräldrar möjlighet att närvara på mötet, i tid 
innan årsmöte för IFK Mariefred (årsmöte den 20 mars 2024) 

  
2. Val av mötesordförande.  

a. Sittande ordförande Patric Johansson valdes. 
 

3. Val av mötessekreterare.  
a. Stefan Öhlund valdes till mötessekreterare. 

 
4. Val av justeringsman.  

a. Jesper Grip valdes till justeringsman. 
 

5. Sektionens och lagens verksamhetsberättelser gicks igenom. Se bilaga 1. 
a. Årsmötet godkände verksamhetsberättelserna för sektionen och för 

respektive lag. 
 

6. Ekonomisk rapportering av årsbokslut. 
a. Patric Johansson gick igenom den ekonomiska rapporten. Se 

verksamhetsberättelse.  
 

7. Rapportering från revisor, granskning av räkenskaper (bilaga 3) 
a. Jenny Wallin har agerat revisor för årsbokslutet 2023/2024 och konstaterat: 

"Den av mig företagna revisionen har inte givit mig anledning till anmärkningar av 
styrelsens förvaltning av föreningens verksamhet. Mot bakgrund av detta föreslår jag 
att årsmötet beviljar styrelsen full ansvarsfrihet för den tid berättelsen avser." 

 
8. Beslut om sektionsavgift för 2024/2025.  

Årsmötet tog följande beslut om nedanstående sektionsavgifter 
a. Seriespelande lag (födda 2009-2011) 800 kr 
b. Seriespelande lag (födda 2012-2013) 600 kr 
c. Seriespelande lag (födda 2014-2015) 600 kr 
d. Ej seriespelande lag (sammandrag) 400 kr 
e. Eventuell uppstartad bollskola under säsongen 2024/2025 – avgiftsbefriad 

 
9. Val av styrelsemedlemmar för säsongen 2024/2025. (Omval/nyval i fetstil nedan) 

a. Patric Johansson valdes som ordförande på 1 år av årsmötet 2024. Sitter kvar 
ett år till innan omval (tom 2024/2025) 



b. Patric Johansson uppbär fortsatt kassörsrollen. Patric kvarstår som 
firmatecknare. Elin Roglar kommer fortsatt stötta med granskning av 
ekonomisk rapport vid årsbokslut 

c. Stefan Öhlund, valdes som sekreterare på 1 år av årsmötet 2024. Sitter kvar 
ett år till innan omval (tom 2024/2025). 

d. Sofia Olley, valdes som ledamot på 1 år av årsmötet 2024. Sitter kvar ett år till 
innan omval (tom 2024/2025). 

e. Fredrik Spaander valdes som ledamot på 1 år av årsmötet 2024. Sitter kvar 
ett år till innan omval (tom 2024/2025). 

f. Victoria Henriksson väljs som ledamot på 2 år av årsmötet 2023. Sitter kvar 
två år till innan omval (tom 2024/2025) 

 
Styrelsen ger i uppdrag till respektive träningsgrupp (genom ledare) att verka för att 
rekrytera nya styrelsemedlemmar. Föryngring från de yngre åldersgrupperna vore 
fördelaktigt.  

 
 

 
10. Övrigt, diskussionspunkter som berördes under årsmötet 

  
 
Önskemål om träningsdagar, tisdag, torsdag samt söndag. Behov av flera träningstider 
för de yngre grupperna. Kompletterande tränarmöte i slutet av April/början av Maj för 
att slutgiltigt fastställa behov.  
 
Kallelse till styrelsemöte i slutet av april skickas ut av Patric Johansson 

 
11. Mötet avslutades. 

Mariefred 11 mars 2024 

 
Ordförande    Sekreterare 
Patric Johansson   Stefan Öhlund 
 

Justeringsman 
Jesper Grip 
 


